
PLENARI 27/01/2022 
 
Data: 27/01/2022 Lloc: Virtual Teams Hora inici:11:00 h Hora final: 14:00 h 

Membres assistents Sindicat 
David Sánchez Solbes (President del Comitè) CCOO 
Esther Alòs García (Secretària del Comitè) UGT 
Sarai Sabaté Díaz CCOO 
Adrià Herbera Luna CCOO 
Mònica Grau Sánchez-Fortuny CCOO 
Juan Montesinos Andrade CCOO 
Marta Ramírez Hidalgo CCOO 
Anna Morist Yagüe CCOO 
David Soler Moreno CCOO 
Almudena Merino CCOO 
Meritxell Concha León CAU 
Andreu Pompas Alcaraz CAU 
Marta Perez  García CAU 
Ivan Sibillà García CAU 
Mireia Hernandez Ascario CAU 
Domènec Martín Gambín CAU 
Josep Reyné Vergeli CGT 
Alejandra Delprat Obeaga CGT 
Mercedes Márquez Martínez CGT 
Aída Pinazo Gutierrez UGT 
Sergi Perallón Sopena UGT 
Angel Sanjuán Nogales UGT 
Pep Amado Sanjuan (delegat sindical) CCOO 
Ernesto Asenjo Sosa (delegat sindical) CCOO 
Nuria Ros Rovira (delegat sindical) CCOO 
Membres excusats  
Veronica Melgarejo Bermúdez CGT 
 
Ordre del dia 
 
0)Actes del Comitè 
1)Correcció d'exàmens del SI 
2)Grups de treball d' horaris de serveis i teletreball 
3)Comissió tècnica de laboratori  
4)Delegades de prevenció 
5)Torn de paraula ( si escau) 
__________________________________________________________________________ 
 
Des de la comissió de selecció volen utilitzar el torn de paraula. La Secretària del Comitè demana 
també utilitzar el torn de paraula. 
 
 
0.Actes 
 
Falta enviar novembre i desembre 2021 per fer esmenes que s’ enviarà en les properes 
setmanes. 
 
 



1.Correcció d' examens del SI  
 
El president informa al plenari del conflicte que hi amb les treballadores i treballadors de 
l’Administració del Servei d’Informàtica. Vist que al Servei hi ha treballadors funcionaris i 
laborals, el Comitè ha actuat conjuntament amb la Junta. En els darrers mesos s’han celebrat 
diverses reunions amb la gerència i l’equip de govern. La petició principal residia en tenir un 
compromís per part de la gerència, que quan s’analitzés des de l’ Àrea d’ estructures ( iniciat el 
passat 19 de gener i amb finalització el 19 de març), es reconegués una retribució diferenciada 
a l’actual. 
 
Des de l’any 2000, totes les treballadores i treballadors del servei, sense distinció entre 
categories, han corregit exàmens. En un estudi fet entre 2012 i 2014, la mateixa gerència va 
determinar en un informe que la tasca de correcció no estava encabit ni dins del plus de  
polivalència, ni dins dels perfils dels llocs de treball. Les gerències posteriors, tot i ser 
coneixedor de l’informe, han anat incloent en els perfils l’obligatorietat de realitzar aquesta 
tasca, sense tenir coneixement ni els treballadors ni la Junta ni el Comitè. 
Els treballadors van redactar un escrit a juliol de 2021, on plantejaves una solució abans de 
finalitzar el mes d’octubre, però el ciberatac el 13 d’ octubre, va deixar sense efecte la 
reivindicació, perquè les màquines lectores no podien funcionar. Per tant el conflicte ha quedat 
emmascarat fins al gener i llavors quan el rector, de manera unilateral i sense consultar als 
treballadors, informa a tota la comunitat que s’inicia la correcció d’ exàmens, amagant en tot 
moment que existia un conflicte laboral.  
 
La gerència i principalment el Vicerector d’organització, va exercir pressió enviant notificacions 
individuals als treballadors, instant-los a reprendre la correcció. Davant aquesta pressió els 
treballadors van acordar unànimement tornar a corregir, però per la Junta i el Comitè, el 
conflicte no es resolt. Ara esperarem a veure el resultat de l’anàlisi, però si aquest no reconeix 
de manera clara, un reconeixement explícit a una tasca que es porta realitzant més de 20 anys, 
el Comitè passarà a l’acció 
 
2. Grup de treball d' horaris de serveis i teletreball 
 
El president informa de l’estat de les negociacions:  
 
a) Normativa interna de desconnexió  que és d’ aplicació PAS i PDI : això està ja enllestit. 
b) Teletreball:  El no acord el tenim en que no volen aplicar la flexibilitat horària (només 7h) 
Continuem lluitant per tenir teletreball a temps parcial. 
c) Horaris i necessitats dels serveis: S’ha constituït un grup de treball conjunt. 
 
El passat 19 de gener es va constituir el grup de treball entre representants de la gerència i 
dels Comitè i de la Junta, per treballar conjuntament quins haurien de ser els horaris de serveis 
de tots els llocs de treball, i sobre tot, definir quines han de ser les necessitats de cobertura de 
servei. 
 
En aquesta primera sessió, la gerència no va aportar cap documentació nova i va venir amb 
criteris restrictius, que ja vam rebutjar només veure la proposta. Per exemple, l’establiment del  
51% de cobertura a la majoria de servei ( exemple: si a un servei hi ha 4 treballadores a un 
servei, un 51% son 3, i un 50% son 2) que es contrari a “ la mínima presència indispensable” 
que des de la universitat es va pregonant. 
 
En el document, es proposava restringir al màxim la possibilitat de teletreball, quan en el 
document que estem negociant amb la gerència es garanteix l’accés a tots els col·lectius. 
  
Derivat del confinament de menors a càrrec, el Comitè va informar al PAS de quina era la 
situació. S’adjunta el comunicat que es va enviat a tot el PAL el passat 17 de desembre i 
s’informa que les properes setmanes es convocarà una assemblea adreçada a tot el 
PAS.@llistes.uab.cat 
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�nada	que	ens	està	afectant	les	darreres	setmanes,	la	gerència,	ha	tornat	a	
flaquejar	en	la	presa	de	decisions.	Aquesta	actitud	deixa	al	peu	del	cavalls	a	les	tr			
Filles	o	fills	confinats?	Indicacions	del	Comitè	d'empresa	del	PAS	per	garantir	els	nostres	drets	
	
	
Companyes	i	companys,		

Derivada	de	la	nova	onada	que	ens	està	afectant	les	darreres	setmanes,	la	gerència,	ha	tornat	a	
flaquejar	en	la	presa	de	decisions.	Aquesta	actitud	deixa	al	peu	del	cavalls	a	les	treballadores	i	
treballadors	que,	veuen	un	cop	més,	com	han	de	compaginar	la	tasca	laboral	amb	l'acompanyament	
dels	menors	a	càrrec	que	es	veuen	obligats	a	estar	confinats	durant	10	dies.		

Després	de	diversos	contactes	(inútils)	amb	la	gerència,	la	solució	que	aquesta	ha	traslladat	a	les	
administracions	de	centre,	es	la	següent:		

Vist	
què	un	cop	més,	la	gerència	prioritza	la	productivitat	per	davant	de	la	salut	de	les	treballadores	i	els	seus	
familiars,	des	del	Comitè	d'empresa	del	PAS,	us	fem	arribar	quins	són	els	permisos	als	que	us	podeu	
acollir:		

Acollir-vos	al	permís	de	8	dies	d'absència	anuals	per	motius	de	salut	(que	no	requereix	cap	tipus	de	
justificació),	regulat	a	l'article	3.9			

1. Acollir-vos	al	permís	de	deures	inexcusables	de	caràcter	públic	o	personal,	regulat	a	l'article	
3.23		

2. Dirigir-vos	al	vostre	metge	de	capçalera,	per	explicar	la	situació,	i		per	que	pugui	valorar	la	
tramitació	d'una	baixa	mèdica.	(Durant	la	incapacitat	temporal,	la	relació	laboral	queda	
suspesa,	per	tant,	no	es	pot	contactar	amb	la	persona	treballadora,	ni	aquesta	pot	
desenvolupar	cap	tasca	del	lloc	de	treball)		

		
Si	teniu	qualsevol	dubte	contacteu	al	correu	comite.empresa@uab.cat	o	al	telèfon	93	581	25	27.			
		
Salut!		
		
			
Comitè	d'empresa	del	PAS		



 
 
3. Comissió tècnica de laboratori   
 
Els companys de la comissió en representació del Comitè, informen que els document per a 
tractar a la reunió, s’han penjat 45 minuts abans del seu inici, quan tenim acordat que s’ha de 
presentar 7 dies abans de la reunió. 
 
 
 S’ ajunta el resum elaborat pels membres de la comissió: 
 
 
Resum de la sessió (acta no rebuda) 
PUNT 1. Aprovació, si escau, de les actes anteriors 
La part social no ha rebut les actes anteriors amb l’anticipació requerida. No signarà les actes 
que falten per signar.  
La part institucional demana a la part social que durant els dies següents a aquesta reunió revisi 
i si s’escau faci les esmenes a les actes.  
Si la restauració del sistema ho permet, la part institucional demana que les actes es signin 
digitalment. 
PUNT 2. Assignació d’especialitat al personal tècnic de grup 3 del Servei d’Estabulari, 
Granges, Anatomia Patològica i la Unitat Tècnica de Protecció Radiològica. 
La part institucional proposa l’assignació a la especialitat de biosanitària a les places de personal 
tècnic de grup 3 de Servei d’Estabulari, Granges, Anatomia Patològica. 
La part institucional proposa crear una nova especialitat per a les places del personal tècnic de 
grup 3 de la Unitat Tècnica de Protecció Radiològica.     
La part social no està d’acord en la creació d’aquesta nova especialitat. Històricament aquest 
personal esta vinculat a la rama de ciències. Podria discutir  quina de les dues especialitat es pot 
assignar, però la creació d’aquesta nova especialitat no té fonaments amb cap branca d’estudis 
secundaris.  
La part institucional indica que actualment la UTPR està en un procés de canvi. Aquests canvis 
poden aportar noves funcions al serveis. La cap de l’Àrea de Gestió de Persones informa que 
encara tenen poca informació d’aquests canvis, però inicialment només afectarien al personal de 
direcció de la UTPR. El que es segur es que la UPTR canviarà de nom. 
La part institucional informa que no tenen previst noves convocatòries de places a la UTPR i que 
s’assignarà al personal tècnic de grup 3 que presta servei les especialitats que s’han pactat 
(biosanitària i/o ciències).    
La part social demana que es reconegui a les places de la UTPR de personal tècnic de grup 3 la 
especialitat que toqui, perquè en aquest procés de canvi (sense dates) es possible que s´hagin 
de cobrir places per algun motiu.  
 
PUNT 3. Proposta d’acord sobre personal tècnic de laboratoris de grup 3. 
La part institucional ha fet arribar a la part social un esborrany de la proposta (adjunta) una hora 
abans de la reunió. 
La part social no tractarà aquest punt del ordre del dia en aquesta sessió perquè ha rebut el 
document fora dels terminis pactats i no pogut treballar-ho, però ja avisa que no el signarà. El 
document exclou de la assignació d’especialitats al personal tècnic especialista de la UTPR i no 
inclou punts ja acordats com els criteris d’assignació de especialitats al personal tècnic 
especialista de grup 3. 
La part institucional reconeix que no ha entregat el document en el terminis pactats, i demana a 
la part social que faci les esmenes oportunes. Demana una ràpida resposta. 
 
PUNT 4. Informació sobre procediment de comunicació de les especialitats al personal 
tècnic de laboratoris de grup 3. 
La part institucional informa que farà l’estudi d’assignació de les especialitats al personal tècnic 
de laboratoris de grup 3 durant la primera quinzena de Febrer (2022). Farà comunicació de la 
assignació durant la segona quinzena de Febrer. Després de la comunicació obrirà un període 
d’al·legacions. 



La part social recorda que ja hi han pactats els criteris de assignació: assignació per aprovar 
convocatòria i experiència provada d’un any. Demana que es revisin els acords d’aquesta 
comissió abans d’iniciar el procés d’assignació.   
 
PUNT 5. Formació especifica per al personal tècnic de laboratoris per l’habilitació amb 
requeriment legal/normatiu. 
Aquest punt del ordre del dia ha estat inclòs per la part social. No es especifica d’aquesta 
comissió però té un impacte directe.  
La part social recorda que en alguns cassos el personal tècnic de laboratori necessita una 
habilitació per requeriment legal o normatiu per fer algunes de les tasques del seu àmbit laboral. 
Es el cas del personal que treballa amb animals o el personal que treballa a la UTPR (fonts 
radioactives). 
La part institucional ha fet consulta del tema al àrea de formació e informa que aquest cursos son 
cars i no formarà a tot el personal que vulgui fer aquests cursos ja que no es pot garantir que 
acabi treballant al lloc que ho necessitin.  
La part social demana que es busquin formules per formar al personal que es vulgui moure a 
places on aquest requeriments son necessaris. Una formula pot ser que el personal es formi una 
vegada s’incorpori a la plaça i que al concursos no sigui un requisit excloent el no tenir 
l’habilitació. També planteja un finançament del curs amb retorn dels diners al treballador quan 
estigui a la plaça.     
 
PUNT 6. Torn obert de paraules. 
La part social recorda un dels objectius principals d’aquesta comissió: El reconeixement del 
personal tècnic de laboratori.  Recorda que es una reivindicació històrica basada en les tasques 
que fa aquest col·lectiu. Demana la pujada de categoria del col·lectiu del grup 3 a grup 2. Demana 
un reconeixement per a un col·lectiu que fa tasques diverses i compleixes i que no té un 
reconeixement institucional merescut.  
La part institucional informa que al estiu del 2022 està previst fer un estudi / anàlisis del model 
de laboratoris a la UAB. Aquest estudi/anàlisis inclou als laboratoris de recerca, docència i serveis 
científicotècnics. 
 
4. Delegades de prevenció 
Les delegades de prevenció informen que han enviat un resum des del comitè de la ultima 
reunió a la que va assitir també el vicerector i lo més destacat és que la Universitat ja no es fa 
recompte de dades Covid per que no hi ha la persona contractada. 
La mesura de distància i de nombre màxim de l’ aforament ha caigut avui. 
 
L’ acord de malalties greus s’ està aplicant i tenim problemes amb la discussió de la duració. L’ 
acord és un any . 
 
Els accidents psicosocials estan augmentant molt aquests darrers mesos. 
La Mutua els reconeix des de fa poc. 
 
 A finals de febrer hem de anar a Inspecció de treball degut a la denúncia del Servei de 
prevenció. 
 
Ha arribat un requeriment a inspecció tècnica pel 7 de febrer per Servei d’Ocupació de l’ any 
2018. 
Hi ha compromís del Vicerector per solucionar el tema de fills positius i que els pares vacunats 
no tenen  
 Es van demanar mascaretes FPP2 per la nova variant Omicron però des de Prevenció només 
facilitaran higièniques que es faciliten al SLiPi de cada centre. 
 
La formació en prevenció és obligatòria per llei per tothom que entra a treballar i no s’està fent. 
El Vicerector va dir que entomaria el tema i que la pròxima reunió amb les delegades de 
prevenció es faria un monogràfic. 
 
S’ha demanat que s’iniciïn els simulacres als edificis i recordar que els treballadors estan 
obligats per llei a ser part dels equips que desallotgen si la empresa ho demana. 
 



Des de CGT es diu que el qüestionari de l’avaluació de riscos psicosocials ( ISTAS) és molt 
genèrica, no s’ajusta a la realitat del PDI i sovint ni tan sols al PAS, és molt rígid i ni tan sols 
permet fer cap observació. El que és inacceptable és que hi hagi problemes de riscos 
psicosocials a un lloc de treball i perquè el mètode no s’adapti al lloc específic no es faci 
absolutament res. Les delegades de prevenció exposen que sobretot el PDI no es veu reflectit i 
que els comentaris es fan després als cercles de prevenció que és la segona part. És un 
mètode estàndard que necessita un % mínim de participació per tirar endavant. Les delegades 
de prevenció es posen a disposició dels treballadors per explicar com funciona la avaluació de 
riscos psicosocial.  
Hi ha un power point explicatiu a Prevenció on s’explica els passos de l’avaluació. 
 
El CAU considera que és obligatori contestar el mètode i que a tothom se li faci el mateix 
qüestionari en totes les situacions. 
 
De la UGT expliquen que a la Generalitat hi ha informació que es pot recopilar. 
 
A iniciativa de les delegades de prevenció i amb el suport de la CGT s’ explica que s’ està fent 
un recull de documentació per posar a disposició dels treballadors en el Comitè. 
 
 5. Torn de paraula ( si escau) 
 
Des de UGT es pregunta com quedarà les incidències de la gestió horària avui que s’ ha 
restablert el programa de gestió horària. El President diu que tinguem tranquil·litat, ja que en 
mesa negociadora es va acordar traslladar el gaudiment de tots els dies pendents de vacances 
i d’assumptes particulars dels anys 2020 i 2021 fins el 8 d’abril de 2022. 
 
A la Comissió d’ economia va sorgir el  Real Decreto llei de la Temporalitat, de com ens afecten 
les llistes de substitucions i hi ha una reunió agendada amb el Comitè el dia 4 de febrer. 
 
Des de la Comissió de selecció es diu que en les proves de trasllat les persones que han entrat 
quan el català no ha estat requisit (abans d’ 1 octubre 2019) no es penalitzarà  i no es pot fer 
cap acció divulgativa. Es podran presentar igual i es demana un comunicat des de Comitè. 
Com a agents socials ens sentim molt poc valorats en aquesta comissió perquè no s’ accepten 
les al·legacions. 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Signat :President del Comitè                                                   Signat: Secretària del Comitè 
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